



We are pleased to welcome **Caeli Richardson** as our **Knowledge Translation and Transfer (KTT) Genetics Expert**, effective March 8<sup>th</sup>, 2021. Caeli holds B.Sc. (Animal Biology) and M.Sc. (Animal Breeding and Genetics) degrees from the University of Guelph and begins this new career opportunity at Lactanet's Guelph office as she approaches the completion of her Ph.D. from La Trobe University in Australia. In this new role, she will serve as the bridge between the team of geneticists offering genetics services and join the team of technical experts of the Innovation and Development team at Lactanet. Caeli brings tremendous passion and positive energy, in combination with strong communication skills and genetics knowledge, to her new responsibilities. We look forward to a long and successful career with Lactanet.

---

**Innovation | Integrity | Excellence | Engagement | Expertise**

Nous sommes heureux d'accueillir **Caeli Richardson** à titre d'**experte en transfert du savoir spécialisé en génétique**, poste qu'elle occupera à compter du 8 mars 2021. Caeli est titulaire d'un B. Sc. (biologie animale) et d'une M. Sc. (génétique) de l'Université de Guelph et elle entreprend cette nouvelle carrière au bureau de Lactanet à Guelph alors qu'elle est en voie d'obtenir son doctorat de l'Université de La Trobe en Australie. Dans ses nouvelles fonctions, elle servira de pont entre les membres de l'équipe de généticiens offrant des services en génétique et agira comme lien avec des experts techniques de l'équipe d'Innovation et développement de Lactanet. Caeli est dotée d'une grande passion et d'une énergie positive, combinées à de solides compétences en communications et connaissances en génétique, qu'elle mettra en pratique dans ses nouvelles responsabilités. Nous lui souhaitons une longue et fructueuse carrière à Lactanet.

---

**Innovation | Intégrité | Excellence | Engagement | Compétence**